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خبر فوتبال

 قایدی به دنبال رسیدن 
به رکورد مجیدی

مهــدی قایدی برای ششــمین بــار در تاریخ  �
لیــگ برتر برای اســتقلال پنالتی گرفت. نمایش 
اســتقلال در بازی با نساجی و پس از آن مسائل 
حاشــیه ای پیش آمده دربــاره این تیــم آن قدر 
ســروصدا کرد که به پنالتی ای که مهدی قایدی 
برای استقلال گرفت، کمتر توجه شد. در بازی با 
نســاجی، نماینده مازندران که تنها تیم لیگ بود 
کــه پنالتی نداده بود، ترک عــادت نکرد و مانند 
دو حضور قبلی خود در آزادی مقابل آبی پوشان 
مرتکب پنالتی شد. نســاجی از زمان حضور در 
لیگ برتر برابر هیچ تیمی  اندازه استقلال پنالتی 
نداده اســت. مهدی قایدی برای نخستین بار در 
لیگ برتــر، پنالتی زدن را تجربه کــرد و او دیگر 
بازیکنــی لقب گرفت که وسوســه پنالتی چیپ 
زدن داشــت و نــاکام ماند تا اســتقلال از چهار 
پنالتی ای که در این دوره کســب کرده دو پنالتی 
را تبدیل به گل کرده باشــد. نکتــه جالب اینکه 
از چهــار بار آخری کــه پنالتــی زن و پنالتی گیر 
اســتقلال یک بازیکن بوده، فقــط یک پنالتی آن 
هم توســط دیاباته به گل تبدیل شــده و قایدی، 

غفوری و اسماعیلی موفق به گل زدن نشدند.
مهــدی قایدی به جــز گلزنی و گل ســازی، 
پنالتی گیر متبحری نیز نشــان داده اســت. این 
پنالتی ششــمین پنالتی ای بود کــه این بازیکن 
بــرای اســتقلال به دســت آورده اســت تا در 
کنار آرش برهانی در رده ســوم پنالتی گیرترین 
بازیکنان تاریخ اســتقلال قرار گیــرد. بالاتر از او 
ســیاوش اکبرپور با هفت و فرهاد مجیدی با ۱۰ 
پنالتــی قرار دارند و به نظر می رســد قایدی به 
دنبال رسیدن به جایگاهی است که همشهری 
خــود مهــدی طارمــی در دیگر تیــم پایتخت 
یعنی پرســپولیس به عنوان بهتریــن پنالتی گیر 
تاریخ به آن رســیده اســت. روندی که قایدی 
برای کســب پنالتی داشته، نشــان می دهد که 
عبــور از رکورد فرهاد مجیدی برای شــماره ۱۰ 
اســتقلال و رســیدن به ۱۰ پنالتــی، کار چندان 
دشواری نیست. این بازیکن در ۱۹ بازی اخیر در 
لیگ برتر چهار پنالتــی گرفته و از هفت پنالتی 
اســتقلال، چهار پنالتی ســهم این بازیکن بوده 
است. قایدی در کنار ریکانی، سالاری و صالحی 
با کســب دو پنالتی، پنالتی گیرترین بازیکنان این 

دوره هستند.

 مورینیو: به توصیه های 
بقیه نیازی ندارم!

ژوزه مورینیو، سرمربی تاتنهام، می گوید با وجود سه  �
شکســت پیاپی این تیم در لیگ برتر، انگیزه زیادی برای 
ادامــه فصل دارد و همچنان به دنبال کســب افتخاری 
تازه است. تیم او به تازگی برابر چلسی، برایتون و لیورپول 
شکســت خورده اســت، اما این مربی ۵۸  ساله می گوید 
خودش بهتــر از بقیه می داند که برای رفع مشــکلات 
تیمش چه کنــد و به توصیه دیگران نیــازی ندارد. این 
در شــرایطی است که با شکســت برابر چلسی، او برای 
اولین بــار در دوران مربیگــری اش، دو باخــت پیاپی در 
مسابقات خانگی را تجربه کرد؛ هرچند این مربی پرتغالی 
از مجموع ۹۷۹ مســابقه ، فقط ۱۵۶ بازی را واگذار کرده 
اســت. تاتنهام که در حال حاضر در رده هشــتم جدول 
است، امروز با وست برومویچ، تیم نوزدهم جدول، روبه رو 
می شــود و طرفداران این تیم امیدوارند با پیروزی در این 
بازی خانگی، فاصلــه ۱۴امتیازی این تیم با صدر جدول 
بیشــتر نشود. مورینیو پیش از این مسابقه مهم گفت به 
انتقادها از خودش توجهی نمی کند: «من از آن دســت 
افرادی هســتم که خودم را نقد می کنم و خودم را برای 
موفقیت های بیشتر زیر فشــار می گذارم؛ بنابراین نیازی 
به انتقادهــای دیگران ندارم و لازم نیســت بقیه من را 
تحت فشار قرار دهند. بســیاری صحبت از این می کنند 
که تاتنهام ۹ ســال است سه بازی پشت سر هم در لیگ 
نباخته، اما بگذارید در جواب، این ســؤال را بپرســم که 

تاتنهام آخرین بار چه زمانی جام برده؟! شاید من مربی ای 
باشم که تاتنهام را بعد از سال ها به افتخاری تازه برسانم. 
در حــال حاضر اما برای من مهم ترین مســابقه، بازی با 
وست برومویچ است که می تواند در ادامه راه به ما کمک 
کند».  ژوزه مورینیو در عین حال می گوید نتایج ضعیف 
تیمش به دلیل قضاوت های ضعیف داوران و همین طور 
مصدومیت ستاره هایش و البته ناآمادگی بازیکنانی مثل 
دله الَی است که حتی وقتی مصدوم نیست، خوب بازی 
نمی کند: «نبودن بازیکنانی که مصدوم هستند، روی کار 
ما تأثیر زیادی گذاشته است. نبودن هری کین و جووانی 
لوسلو برای ما خیلی مهم است. در عین حال، ناآمادگی 
بازیکنی مثــل دله الَی هم برای تاتنهــام اهمیت دارد. 
امیــدوارم به زودی این بازیکن بالاخره فرم ایدئال خود را 
پیدا کند و بتواند دوباره برای تاتنهام مفید باشد». با وجود 
اینکه با صحبت ها و تصمیمات مورینیو، اختلاف شماری 
از ستاره های تاتنهام با او مرتب بیشتر می شود و بخش 
زیادی از رســانه ها در بریتانیا با او دچار مشکل شده اند، 
اما بنا بر گزارش ها، مدیران تاتنهام فعلا تصمیمی برای 

برکناری او ندارند.  

مهدی ترابی رسما 
به پرسپولیس بازگشت

هافبک ســابق تیم فوتبال پرســپولیس با امضای  �
قراردادی رسما به این تیم بازگشت. به گزارش سایت 
رســمی باشگاه پرسپولیس، با حضور مهدی ترابی در 
دفتر جعفر سمیعی، قرارداد این بازیکن با پرسپولیس 
برای یک فصل و نیم آینده امضا شــد. ترابی ستاره ای 
بود که از باشــگاه سایپا به جمع سرخ پوشان پایتخت 
پیوست؛ ولی در ابتدای این فصل راهی لیگ قطر شد. 
پــس از رایزنی های فراوان، ترابــی که علاقه خاصی 
به پرســپولیس دارد، قرارداد خود با باشــگاه العربی 
قطر را فســخ کرد تــا دوباره به پرســپولیس بازگردد. 
قرارداد ایــن بازیکن که در فــاز تهاجمی می تواند به 
سرخ پوشان کمک کند، ظهر دیروز و پس از دور پایانی 
مذاکرات با باشگاه پرســپولیس به امضا رسید. ترابی 
اولین بازیکن در ســبد خرید زمستانی است که نامش 
وارد لیست پرسپولیس شــد. ترابی بعد از پیوستن به 
پرسپولیس، گفت: «خیلی خوشحالم به باشگاه بزرگ 
پر هوادار پرســپولیس بازگشــتم. امیــدوارم زودتر در 
تیم جا بیفتم و موفقیت هــای قبل را با این تیم تکرار 
و پنجمیــن قهرمانی را به دســت بیاوریم. من قطعا 
تلاشــم را می کنم تا هر چه ســریع تر به آمادگی قبل 
برســم و حتی بیشتر تمرین می کنم تا عملکرد بهتری 
نســبت به قبل داشته باشم؛ چون هواداران انتظارات 
زیادی خواهند داشــت و امیدوارم با کمک کادر فنی 
و بچه ها موفقیت های قبل را تکرار کنیم. با شــناختی 
که از بچه ها دارم، آنها هیچ وقت قانع نیستند و همه 
تلاش ها این است که قهرمانی را تکرار کنیم و در آسیا 
هم موفق شویم. انگیزه ام خیلی بیشتر از قبل است».
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برنامه

 قرعه کشــی مسابقات بسکتبال ســی و دومین دوره 
بازی هــای المپیک انجام شــد تا وضعیــت تیم ها در 
گروه های ســه گانه این دوره از رقابت ها مشخص شود. 
تیم های راه یافته به المپیک ۲۰۲۰ توکیو، برای اولین بار 
در تاریخ، در ســه گروه چهارتیمی قرار گرفتند. پیش از 
این مســابقات بســکتبال بازی های المپیک در دو گروه 
شــش تیمی برگزار می شــد. به این صورت که در پایان 
مرحله مقدماتی، از هــر گروه چهار تیم راهی دور بعد 

می شدند و رقابت های اصلی را پیگیری می کردند.
برای المپیک توکیو اما  رقابت ها در ســه گروه چهار 
تیمی برگزار خواهد شــد. طوری کــه در پایان مرحله 
مقدماتــی، تیم های اول و دوم از هر گروه راهی مرحله 
دوم می شــوند. تیم های چهارم حذف می شــوند و از 
میان سه تیمی که جایگاه سوم گروه های خود را کسب 
کرده انــد  هم دو تیــم برتر جواز صعــود را می گیرند و 
به این ترتیب ترکیب هشــت تیم مرحله دوم مسابقات 

مشخص می شود.
تا  الان هشــت تیم از طریق رقابت های جام جهانی 
۲۰۱۹ چیــن، به نمایندگــی از پنج قاره (آمریــکا، اروپا، 
آفریقا، آسیا و اقیانوسیه) به مسابقات بسکتبال المپیک 
۲۰۲۰ توکیو راه یافته اند، یک ســهمیه بــه تیم میزبان 
تعلق گرفته و سه سهمیه دیگر هم قرار است از درون 
رقابت های انتخابی کانادا به این فهرست اضافه شود. 
رقابت هایی که اردیبهشت ماه با حضور تیم های یونان، 
چین، کانــادا، اروگوئه، جمهوری چــک و ترکیه برگزار 
خواهد شد. بر اساس قرعه کشی صورت گرفته، تیم ملی 
بسکتبال ایران در گروه اول در کنار فرانسه و آمریکا قرار 
گرفته است. بدون تردید باید گفت که یکی از سخت ترین 
قرعه های این مسابقات برای آسمان خراش های ایرانی 

رقم خورده است.
 NBA باید دید آمریکا با ســتارگان بزرگ خود که در
بــازی می کنند، بــه المپیک پــای می گذارد یــا بدون 
فوق ســتاره هایش راهی توکیو می شــود . سال گذشته 
استیفن کری، دریموند گرین و کلی تامپسون، ستاره های 
تیم گلدن استیت وریرز در لیگ بسکتبال حرفه ای آمریکا 
در کنار دیمیــن لیلارد از پورتلند تریــل بلیزرز، آمادگی 
خود برای حضور در المپیک ۲۰۲۰ توکیو را اعلام کرده 
بودند و حالا با تعویق یک ســاله مسابقات هم احتمالا 
آمریکایی ها ســعی می کنند با تمام قــوا به توکیو پای 
بگذارنــد. دیدار ایران با آمریکا قطعــا می تواند یکی از 
چالش های جذاب زندگی بازیکنان تیم ملی بســکتبال 
باشــد. تصور همین کــه حامد حــدادی مقابل لبرون 
جیمز ایســتادگی کند هم یک اتفــاق جذاب را در ذهن 

ورزش دوستان رقم می زند.
دیگر رقیب قدرتمند بسکتبال ایران در المپیک توکیو 

فرانســه است که بسکتبالیســت های زیادی را در لیگ 
حرفه ای آمریکا دارد. در مورد این تیم هنوز مشــخص 
نیســت که با چه ترکیبی در بازی های المپیک توکیو به 
میدان خواهد آمد. مهران شــاهین طبع، ســرمربی تیم 
ملی بسکتبال کشورمان در خصوص قرعه های سخت 
شاگردانش می گوید: «امسال گروه بندی المپیک متفاوت 
بود و مسئولان تصمیم گرفتند برای اینکه زودتر برخی 
تیم ها از دور مســابقات خارج شوند، رقابت ها را در سه 
گــروه چهارتیمی برگزار کنند. از اینکــه با تیم های برتر 
جهان هم گروه شدیم، خوشحالم. آمریکا و فرانسه جزء 
قدرت های بســکتبال دنیا هستند و رویارویی با آنها یک 
چالش جذاب است. به نظرم در انتخابی کانادا، تیم های 
ترکیه، کانادا و یونان شــانس صعود خواهند داشت و 
قطعا یکی از این سه تیم سومین رقیب ما خواهد شد».
او شــانس ایران برای صعود به دور دوم بازی ها را 
بسته به تیم چهارم گروه می داند: «به نظرم هر اتفاقی 
ممکن اســت بیفتد. باید منتظر تیــم چهارم گروه خود 
باشیم. شــاید نتیجه غافلگیرکننده ای رقم بزنیم. سعی 
می کنیم با برگزاری اردوهای مناســب با آمادگی خوبی 
برابر تیم های بزرگ دنیا قرار بگیریم. مطمئن هستم که 
بازی هــای خوبی را انجام می دهیم اما به شــرطی که 
خوب تمرین کنیم. برای رســیدن به این هدف به تعداد 
زیادی بازی تدارکاتی نیاز داریم. ویروس کرونا مثل یک 
هندوانه دربســته است. معلوم نیست تا سال دیگر چه 
اتفاق هایی می افتد اما قطعا در صورت برگزاری المپیک 
بازی آبرومندانه ای خواهیم داشــت. هیچ چیزی قابل 
پیش بینی نیســت ولی هدف من این اســت که به دور 

دوم مسابقات صعود کنیم».
تیم ملی بســکتبال ایران نخســتین بار در بازی های 
المپیک ۱۹۴۸ لندن، حضور در بزرگ ترین رویداد ورزشی 
دنیا را تجربه کرد. سرمربی این تیم کاظم رهبری بود که 
با قبول پنج شکست و دو پیروزی در جایگاه چهاردهم 
بازی ها قرار گرفت. بسکتبالیســت های کشورمان برای 
دومین بار، سال ۲۰۰۷ با هدایت «رایکو ترومن» قهرمانی 
جام ملت های آسیا را از آن خود کردند و پس از نزدیک 
به ۵۰ سال طلسم صعود به المپیک را شکستند. ایران 
 A در المپیک ۲۰۰۸ پکن به عنوان نماینده آسیا در گروه
با تیم های لیتوانی، آرژانتین، کرواسی، استرالیا و روسیه 
هم گروه بود و با پنج شکست و بدون پیروزی به کارش 

پایان داد و در رده یازدهم رده بندی قرار گرفت.
نســل طلایی بســکتبال ایران حالا پس از ۱۲ ســال 
موفق شــده با ســرمربیگری مهران شــاهین طبع که 
پرافتخارترین مربی این رشــته است، به المپیک لبخند 
بزند. این تیم ســهمیه المپیک ۲۰۲۰ را به طور مستقیم 

از رقابت های جام جهانی ۲۰۱۹ چین به دست آورد.

گروه سخت بسکتبال ایران در المپیک توکیو
شاهین طبع: رویارویى 

با آمریکا یک چالش جذاب است

 وضعیت در باشــگاه اســتقلال، تیمی که این روزها 
صدرنشــین لیگ برتر ایران اســت، چندان مســاعد به 
نظر نمی رســد. شــایعه اختلاف بازیکنان با کادر فنی و 
در ســطحی بالاتر شــایعه اختلاف بازیکنان و کادر فنی 
با مدیریت باشــگاه، حســابی این تیم را آزار داده است؛ 
به طوری که هواداران بی شمار استقلال این روزها نگران 
هســتند که نکند بروز چنین حاشــیه های ریزودرشتی، 
تمرکز تیمشان را از بین ببرد و آنها را از رسیدن به هدف 
تازه شان که همانا شکستن طلسم قهرمانی در لیگ برتر 
اســت، دور کند. اســتقلال آخرین بار در فصل دوازدهم 
با امیر قلعه نویی به قهرمانی رســیده و هشــت فصلی 
می شــود که دســتش به جام قهرمانی در لیگ نرسیده 
اســت. این موضوع در حالی رخ داده که رقیب ســنتی 
آنها یعنی پرسپولیس، در چهار فصل اخیر جام قهرمانی 
را بالای ســر برده و حالا هم در صورتــی که بازی های 
عقب افتاده اش را با پیروزی پشــت سر بگذارد، می تواند 

دوباره صدر جدول را از استقلال پس بگیرد.
البته شرایط آبی ها در این فصل متفاوت و تا حدودی 
عجیب و غریب شــده اســت. آنها بعد از روی کارآمدن 
محمود فکری به عنوان سرمربی جدید، در نتیجه گیری 
تقریبــا خوب عمــل کرده اند و فعلا بعــد از ۱۴ بازی، با 
۲۶ امتیاز، صدرنشــین لیگ برتر هستند. با وجود این، از 
همان روز نخســت تا همین الان، حواشی دست از سر 
باشگاه اســتقلال برنمی دارد؛ یک روز از ضعف محمود 
فکری در مربیگری گلایه می کنند و روز دیگر اسنادی را 
از دل باشــگاه بیرون می دهند تا اندک تمرکز باقی مانده 

هم از دســت برود. البته محمود فکری توانسته با تمام 
حواشی ای  که از روز نخست تا به الان با آن دست و پنجه 
نرم کرده، تیم را صدرنشــین نگه دارد و در آخرین بازی  
خود نیز نســاجی را در ورزشــگاه آزادی بــا گل دقایق 
پایانی فرشید اســماعیلی ببرد. برخلاف دیگر لیگ های 
معتبر دنیا، استقلال درســت از وقتی که سه امتیاز آخر 
را به دست آورده، بحران های جدیدی را تجربه می کند 
کــه ابعادش تمامی ندارد. اولیــن اتفاق مهمی که این 
تیم را وارد حاشــیه تازه کرد، رفتار وریا غفوری، کاپیتان 
باتجربه این باشگاه، هنگام تعویض بود؛ او که به شدت 
عصبانی به نظر می رسید، ابتدا لگدی به بطری آب کنار 
زمین زد و بعد هم مســتقیما راهی رختکن شد و سپس 
هم بــدون (احتمالا) اجازه کادر فنی ورزشــگاه را ترک 
کرد. محمــود فکری بعد از بازی دلیل عصبانیت وریا را 
این طــور توضیح داد که چون توپ کمی به او در جریان 
بازی با نساجی می رسید، ناراحت بود و عصبانیتش دلیل 

دیگری نداشت.
 با ایــن وجود، عصبانیــت کاپیتان فقط بخشــی از 
مشــکل اســتقلالی ها بعد از آن بازی بود؛ چون به طرز 
باورنکردنــی ای بازیکنان این تیم یکی پس از دیگری در 
میسکدزون ورزشگاه آزادی از معضل تازه تیمشان حرف 
زدند؛ غذای پرســی! این یکی دیگر نورعلی نور اســت؛ 
اینکه باشــگاهی با قدمت و افتخار استقلال، تیمی که 
این روزها صدرنشــین لیگ اســت، با بازیکنانش بر سر 
وعده های غذایی به مشــکل برخورده باشــد. بازیکنان 
استقلال در اقدامی هماهنگ از ضعف مدیریت باشگاه 

پرده برداشــته و از آن مهم تر به یکــی از جنجالی ترین 
حواشــی دامن زدنــد و از وجود فقط یک نــوع غذا(!) 
برای بازیکنان پرده برداشــتند. ارسلان مطهری، مهاجم 
آبی پوشــان تهرانی، در این بــاره می گوید: « شــرایط که 
افتضاح است و نمی دانم آقای مددی چه می کند، ولی 
فکر می کنم می توانند بیایند و بگویند مشکل چیست. ما 
به هتل رفتیم و می گویند غذا را پرسی کرده اند و پرسی 
به ما دادند. حرف زدن درباره این مسائل خیلی بچگانه 
و مدرســه ای اســت». رشــید مظاهری، دروازه بان این 
باشگاه که همین تابستان از تراکتور راهی استقلال شده 
و یکی از بهترین خریدهای فصل این باشــگاه محسوب 
می شــود، دیگر بازیکنی اســت که درباره غذای پرسی 
گلایه می کنــد و می گوید: « فکر می کنم مدیران تیم باید 
خودشــان را جمع کنند، ما را خسته کرده اند. اینکه تنها 
یک پرس غذا بدهند و در اطراف تیم پیدایشان نمی شود 
که چه؟ در تمام تیم ها چند نوع غذا به بازیکن می دهند 
تا مطابق میل خودش غذا بخــورد، ولی اینجا یک نوع 
غذا بــه تیم می دهند که آدم خجالت می کشــد درباره 
آن صحبت کند». فرشید اسماعیلی، گل زن استقلال در 
بازی برابر نســاجی نیز نارضایتی خود از تغذیه بازیکنان 
اســتقلال را این طور بروز می دهد: «به مسجدســلیمان 
می رویم، غذا را پرســی می کنند و می گویند این قدر غذا 
بخوریــد. چمن نداریــم و یک روز این ور هســتیم و یک 
روز آن ور. خب اگر دوســت ندارید تیم نتیجه بگیرد، رک 
بگویید. اگــر نمی خواهید محمود فکــری بماند، خب 
رک بگوییــد؛ این قدر مرد هســت که ول کند و اســتعفا 

بدهد. واقعا شرایط عجیب و غریب است. اینجا استقلال 
اســت، اما امکاناتش در حد تیم های ته جدولی اســت، 
ولی متأســفانه مردم و هواداران فقط ۹۰ دقیقه بازی را 
می بینند». ســیاوش یزدانی، مدافع استقلال نیز با اشاره 
به معضل به وجود آمده در اســتقلال می گوید: «در شأن 
و شــخصیت بازیکن استقلال نیست که بیاید درباره غذا 

حرف بزند، اما شرایط الان به این شکل است».
اینکه در بیــن تیم های لیگ برتری مشــکلات مالی 
وجود داشته باشد، مورد چندان پیچیده ای نیست؛ همین 
حالا بسیاری از تیم ها از جمله همین باشگاه استقلال به 
هتل های محل استقرار باشگاه بدهی دارند. شرکت های 
هواپیمایی و مجموعه هایی که زمین تمرین از آنها اجاره 
می شــود نیز دیگر طلبکارانی هســتند که باشگاه ها را 
مورد مؤاخذه قرار می دهند؛ اما اینکه تیمی در ســطح 
لیگ برتر و به بزرگی باشــگاه استقلال مشکل دادن غذا 
به بازیکنانش را داشــته باشــد، از آن حرف هایی است 
که باورش به این ســادگی ها امکان پذیر نیســت. شاید 
اگر یکی، دو نفر از بازیکنان اســتقلال به این مورد اشاره 
می کردند، می شد به ســادگی از کنارش عبور کرد، ولی 
وقتــی از خط دروازه تا مهاجمان باشــگاه درگیر غذای 
پرسی باشگاه هستند، مشــخص است وضعیت در این 
زمینه فاجعه آمیز است. مهدی قائدی، ستاره جوان خط 
حمله تیم محمود فکری، با اشــاره به مشکلات متعدد 
تیمش اشــاره ای هم به موضوع غذا می کند و می گوید: 
«پرسی به ما غذا می دهند و می گویند یک غذا بیشتر به 
هر بازیکن ندهید. دو دســت لباس بیشتر نمی دهند. آن 
روز در تمرین با بازیکنان سنگ و شیشه در زمین انقلاب 
جمــع می کردیــم. نمی دانیم صاحب تیم چه کســی 
اســت؟». داریوش شــجاعیان هم درباره فشارهایی که 
به اســتقلال وارد می شود، می گوید: «می خواهم نکاتی 
را بگویم که شــاید برخی ها نمی داننــد. ما زمین تمرین 
خیلی بدی داریم. باورتان نمی شــود و شــاید قشــنگ 
نباشــد، اما باشگاه استقلال برای وعده های غذایی خود 
در هتل هم مشکل دارد. شاید برخی ها بدشان بیاید که 
من ایــن حرف را بزنم، اما هر بــار که به هتل می رفتیم 
دو مدل غذا داشــتیم. مگر می شود تیمی یک مدل غذا 
داشته باشد؟ شــاید بازیکنی کلا گوشت دوست نداشته 
باشــد. مگر می شــود تیمی این گونه باشد؟ تیمی با این 
همه هوادار نباید این گونه باشد. از اول فصل پشت هم 
بودیم، ولی ما حس می کنیم تنهاییم و کسی را نداریم». 
محمد دانشگر، مدافع استقلال، پا را فراتر می گذارد و با 
تشبیه وضعیت باشگاه به پادگان به موضوع عجیب تری 
اشــاره می کند: « بدانید که خیلی مشکلات داریم و با آن 
دست و پنجه نرم می کنیم. الان انگار در پادگان هستیم. 
هر تیمی که هتل می رود، حداقل ســه منو غذا دارد، اما 
برای ما می گویند بچه ها زیاد غذا می خورند و یک مدل 

غذا بدهید!».

جنجال غذای پرسی در باشگاه استقلال!
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